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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 2/2006 
Caràcter: ordinària 
Data: 3 de març de 2006 
Horari: de 10:00 a les 11:50 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 

 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

 
 

Maria Burgués Bargués,  Regidora 
 
 

Lluis Pere Alonso Ballester,  Regidor 
 
 

Josep Maria Llop Torné,  Regidor 
 
 

Candi Villafañe Árboles,  Regidor 
 
 

Montse Mínguez García,  Regidora 
 
 

Pilar Castillo Elíes,  Regidora 
 
 

Gerard Ferrer Valdés,  Regidor 
 
 

Isidre Gavín Valls,  Regidor 
 
 

Conxita Tarruella Tomàs,  Regidora 
 
 

Benet Tugues Boliart,  Regidor 
 
 

Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
 
 

Marta Alòs Lòpez,  Regidora 
 
 

Anna Maria Balañà Brugulat,  Regidora 
 
 

Antonio Chico Purroy,  Regidor 
 
 

Pilar Arnalot Muntó,  Regidora 
 
 

Maria Dolors López Aguilar,  Regidora 
 
 

Enric Montanya Mias,  Regidor 
 
 

Xavier Sáez Bellobí,  Regidor 
 
 

Francesc Xavier Aluja Farré,  Regidor 
 
 

Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
 
 

Francesc Pané Sans,  Regidor 
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Ramon Camats Guardia,  Regidor 
 
 

M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
 
 

Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
 
 

Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
 
 

Assumpció Massana Estiarte,  Interventora 
 
 

Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
 

 
Excusa la seva assistència: 
 
Marta Camps Torrens,  

 
 
 
Regidora 

 
 

Montse Parra  Albà,  Regidora 
 
 

Enric Ramon Oró Gallart,  Regidor 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA ANTERIOR I LA DEL PLE 
EXTRAORDINARI DE PRESSUPOSTOS DEL DIA 21-12-05 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la sessió ordinària de l'anterior ple fet el dia 27-1-06 i la del 
ple extraordinari de pressupostos del dia 21-12-05. 

 
 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia i que van del núm. 77 fins al núm. 
780. 

 
 
 
3.- RATIFICACIÓ DECRET D'INICI D'EXPEDIENT PER LA CONCESSIÓ D'UNA  PLACA DE LA 
PAERIA AL MÈRIT CIENTÍFIC O INVESTIGADOR A L'HOSPITAL UNIVERSITARI ARNAU DE 
VILANOVA 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar el decret d'Alcaldia de data 28 de febrer de 2006 pel qual es va 
resoldre: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents en 
L'HOSPITAL UNIVERSITARI ARNAU DE VILANOVA per a la concessió al seu favor d'una Placa de la 
Paeria al mèrit Científic o Investigador.  
 
2n. Nomenar a S.Sa. Maria Burgués i Bargués, regidora instructora de l'expedient i al Sr. Carles 
Alsinet Mora, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l'expedient. 

 
 
 
4.- RATIFICACIÓ DECRET D'INICI D'EXPEDIENT PER LA CONCESSIÓ D'UNA PLACA DE LA 
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PAERIA AL MÈRIT A LA SOLIDARITAT A L'ASSOCIACIÓ COORDINADORA DE JUBILATS I 
PENSIONISTES DE LLEIDA I COMARCA 
  
Per  unanimitat s'acorda ratificar el decret d'Alcaldia de data 28 de febrer de 2006 pel qual es va 
resoldre: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents en 
L'ASSOCIACIÓ COORDINADORA DE JUBILATS I PENSIONISTES DE LLEIDA I COMARQUES per 
a la concessió al seu favor d'una Placa de la Paeria a la Solidaritat. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Maria Burgués i Bargués, regidora instructora de l'expedient i al Sr. Carles 
Alsinet Mora, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l'expedient. 

 
 
 
5.- RATIFICACIÓ DECRET D'INICI D'EXPEDIENT  PER LA CONCESSIÓ D'UNA PLACA DE LA 
PAERIA AL MÉRIT EDUCATIU I PEDAGÒGIC A LA INSTITUCIÓ LICEU ESCOLAR 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar el decret d'Alcaldia de data 28 de febrer de 2006 pel qual es va 
resoldre: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents en EL 
LICEU ESCOLAR, per a la concessió al seu favor d'una Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Ramon Camats Guàrdia, regidor instructor de l'expedient i a la Sra. Glòria Peret 
Llovera, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de l'expedient. 

 
 
 
6.- RATIFICACIÓ DECRET D'INICI D'EXPEDIENT PER LA CONCESSIÓ D'UNA PLACA DE LA 
PAERIA AL MÈRIT CULTURAL A LA FEDERACIÓ DE CASES I CENTRES REGIONALS DE 
LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Incoar un expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits concurrents en LA 
FEDERACIÓ DE CASES I CENTRES REGIONALS DE LLEIDA, per a la concessió al seu favor d'una 
Placa de la Paeria al mèrit cultural. 
 
2n. Nomenar a S.Sa. Francesc Pané Sans, regidor instructor de l'expedient i a la Sra. Glòria Peret 
Llovera, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de l'expedient. 

 
 
 
7.- APROVACIÓ DEL TEXT DEL CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRE LES INSTITUCIONS 
PROMOTORES DE L'EQUIPAMENT GEPA (GARANTIA D'ESPAI PER A LA PRESERVACIÓ DE 
L'ACCÉS) 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar el text del conveni de col·laboració entre les institucions promotores de    l 'equipament 
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GEPA, a ubicar a Gardeny. 
 
2n. Facultar i autoritzar a l'Alcaldia per la signatura del conveni i per la realització de tots els actes 
necessaris per la seva formalització i execució. 
 
3r. Facultar plenament l'Il.lm. Sr. alcalde pel desenvolupament del conveni, així com per la realització 
de les modificacions, resolucions i acords complementaris de gestió del contingut i objectius del 
conveni; a aquests efectes s'atorguen els poders que en Dret siguin pertinents. 

 
 
 
8.- APROVACIÓ DEL TEXT DEL CONVENI DE COL.LABORACIÓ AMB EL PATRONAT CATALÀ 
PRO EUROPA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Ratificar i aprovar el text final del conveni de col·laboració entre la Paeria o Ajuntament de Lleida i 
el Patronat Català Pro Europa adjunt. 
 
2n. Facultar i autoritzar a l'alcalde per a la signatura del conveni, per a la formalització per decret dels 
pagaments i també per consignar les despeses en les partides corresponents del pressupost. 
 
3r. Facultar plenament l'Il.lm. Sr. alcalde pel desenvolupament de totes les modificacions, resolucions i 
acords complementaris de gestió dels acords de la proposta de referència. 

 
 
 
9.- RATIFICACIÓ CONVENI AMB EL DEPARTAMENT D'INTERIOR EN RELACIÓA LA PRESTACIÓ 
DEL SERVEI DE PREVENCIÓ I EXTINCIÓ D'INCENDIS I PERSONAL DEL COS DE BOMBERS 
  
Vist que, en data 9 de febrer de 2006, es va procedir a la signatura del Conveni de col·laboració entre 
el Departament d'Interior i l'Ajuntament de Lleida en relació amb la dispensa de la prestació del servei 
de prevenció i extinció d'incendis de l'esmentat Ajuntament i per a la integració en la Generalitat de 
Catalunya del personal del Cos de Bombers, dels mitjans i dels recursos adscrits a l'esmentat servei. 
 
Per unanimitat s'acorda  la ratificació de l'esmentat conveni. 

 
 
 
10.- RATIFICACIÓ CONVENI   MARC DE COL·LABORACIÓ AMB LA UNIVERSITAT  DE LLEIDA I 
L'ESCOLA DE POLICIA DE CATALUNYA 
  
Vist que, en data 9 de febrer de 2006, es va procedir a la signatura del Conveni marc de col·laboració 
entre l'Ajuntament de Lleida, la Universitat de Lleida i l'Escola de Policia de Catalunya. 
 
Per unanimitat s'acorda la ratificació de l'esmentat conveni. 

 
 
 
11.- RESOLUCIÓ COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER NÚRIA MINGUET GUASCH 
  
Per unanimitat s'acorda: 
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Autoritzar a la treballadora Sra. Núria Minguet Guasch, secretària del grup municipal del Partit 
Popular, per exercir un segon lloc de treball o activitat d'Administració control de qualitat ISO 9001, a 
l'empresa PNEUMATICS MUNIESA, amb una dedicació de 5 hores setmanals. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la qual s'autoritza la compatibilitat caldrà 
que la interessada ho posi immediatament en coneixement d'aquesta Corporació.  

 
 
 
12.- AUTORITZACIÓ COMPATIBILTITAT SOL.LICITADA PER M. TERESA PIÑOL DALFÓ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar a la funcionària Sra. M. Teresa Piñol Dalfó, auxiliar administrativa, per exercir un segon lloc 
de treball o activitat de Comercial de productes d'inversió en béns tangibles, per compte propi, amb 
una dedicació de 4 hores setmanals.  
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la qual s'autoritza la compatibilitat caldrà 
que la interessada ho posi immediatament en coneixement d'aquesta Corporació.  

 
 
 
13.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL.LICITADA PER ELISABET PARRAMON BELLART 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar a la funcionària  Sra. Elisabet Parramon Bellart, enginyera tècnica,  per exercir un segon lloc 
de treball o activitat de suport en el control de qualitat a la Secretaria Tècnica del Col·legi d'Enginyers 
Tècnics Industrials de Lleida, amb una dedicació de 10 hores setmanals. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la qual s'autoritza la compatibilitat caldrà 
que la interessada ho posi immediatament en coneixement d'aquesta Corporació.  

 
 
 
14.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL.LICITATA PER JOSE MARIA PORQUERAS OLOMI  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al funcionari Sr. José Maria Porqueras Olomí, cap Unitat Tècnica de Prevenció de Riscos 
Laborals, per exercir un segon lloc de treball o activitat immobiliària, per compte propi, amb una 
dedicació de 15 hores setmanals.  
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la qual s'autoritza la compatibilitat caldrà 
que l'interessat ho posi immediatament en coneixement d'aquesta Corporació.  

 
 
 
15.- APROVACIÓ INICIAL DEL REGLAMENT MUNICIPAL DEL SERVEI D'AUTO TAXI 
  
Per unanimitat s'acorda: 
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1r. Aprovació inicial del nou text del Reglament Municipal del Servei d'autotaxi. 
 
2n. Sotmetre aquest acord, junt amb el text de l'ordenança, a informació pública mitjançant la inserció 
d'un anunci en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
un dels mitjans de comunicació escrita diària i en el taulell d'anuncis de la Corporació per un temrini de 
30 dies hàbils, per a la formulació d'al·legacions i/o reclamacions.  

 
 
 
16.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ PER A LA CONCESSIÓ D'AJUTS PER A LA 
INSTAL·LACIÓ EN VEHICLES D'AUTO TAXI DE SISTEMES DE SEGURETAT GPS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida, l'Associació Provincial d'autotaxi de 
Lleida i Tele Radio Taxi Lleida, SCCL, per a la concessió d'ajuts per a la instal·lació en vehicles 
autotaxi de sistemes de seguretat GPS connectats al sistema d'emergències 112. 

 
 
 
17.- APROVACIÓ CONVENI INSTAL.LACIÓ CAMP DE FUTBOL GESPA ARTIFICIAL AMB LA 
UNIÓ ESPORTIVA BALÀFIA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el text del conveni amb la Unió Esportiva Balàfia per a la instal·lació de gespa artificial en el 
camp de futbol municipal de Balàfia de la ciutat de Lleida. 
 
Aprovar les despeses derivades del conveni (que es concretaran en una addenda) amb l'entitat 
esmentada, les obligacions econòmiques derivades (amortització de capital i interessos) del crèdit que 
sol·liciti, per cadascun dels anys de vigència del conveni per fer front a les despeses originades per la 
construcció del camp de gespa artificial. 
 
Autoritzar a l'Il.lm. Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'alcalde competent per raó de la matèria, per la 
signatura del present conveni, així com per la realització de tots els actes necessaris per l'execució i 
concreció del present acord. Igualment es delega de forma expressa en la Junta de Govern Local 
l'aprovació de les addendes previstes en el text i per l'adopció dels acords executius previstos en el 
conveni i tots aquells que siguin necessari implementar per la seva execució.  

 
 
 
18.- APROVACIÓ CONVENI INSTAL.LACIÓ CAMP DE FUTBOL GESPA ARTIFICIAL AMB LA 
UNIÓ ESPORTIVA GARDENY 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el text del conveni amb la Unió Esportiva Gardeny per a la instal·lació de gespa artificial en el 
camp de futbol municipal del Gardeny de la ciutat de Lleida. 
 
Aprovar les despeses derivades del conveni (que es concretaran en una addenda) amb l'entitat 
esmentada, les obligacions econòmiques derivades (amortització de capital i interessos) del crèdit que 
sol·liciti, per cadascun dels anys de vigència del conveni per fer front a les despeses originades per la 
construcció del camp de gespa artificial. 
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Autoritzar a l'Il.lm. Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'alcalde competent per raó de la matèria, per la 
signatura del present conveni, així com per la realització de tots els actes necessaris per l'execució i 
concreció del present acord. Igualment es delega de forma expressa en la Junta de Govern Local 
l'aprovació de les addendes previstes en el text i per l'adopció dels acords executius previstos en el 
conveni i tots aquells que siguin necessari implementar per la seva execució.  

 
 
 
19.- APROVACIÓ CONVENI INSTAL.LACIÓ CAMP DE FUTBOL GESPA ARTIFICIAL AMB 
L'ATLÈTIC SEGRE 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el text del conveni amb el Club Atlètic Segre  per a la instal·lació de gespa artificial en el camp 
de futbol municipal Atlètic Segre de Cappont  de la ciutat de Lleida. 
 
Aprovar les despeses derivades del conveni (que es concretaran en una addenda) amb l'entitat 
esmentada, les obligacions econòmiques derivades (amortització de capital i interessos) del crèdit que 
sol·liciti, per cadascun dels anys de vigència del conveni per fer front a les despeses originades per la 
construcció del camp de gespa artificial. 
 
Autoritzar a l'Il.lm. Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'alcalde competent per raó de la matèria, per la 
signatura del present conveni, així com per la realització de tots els actes necessaris per l'execució i 
concreció del present acord. Igualment es delega de forma expressa en la Junta de Govern Local 
l'aprovació de les addendes previstes en el text i per l'adopció dels acords executius previstos en el 
conveni i tots aquells que siguin necessari implementar per la seva execució.  

 
 
 
20.- APROVACIÓ CONVENI INSTAL.LACIÓ CAMP DE FUTBOL GESPA ARTIFICIAL AMB EL 
CLUB DEPORTIVO MAGRANERS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el text del conveni amb el Club Deportivo Magraners  per a la instal·lació de gespa artificial en 
el camp de futbol municipal de Magraners de la ciutat de Lleida. 
 
Aprovar les despeses derivades del conveni (que es concretaran en una addenda) amb l'entitat 
esmentada, les obligacions econòmiques derivades (amortització de capital i interessos) del crèdit que 
sol·liciti, per cadascun dels anys de vigència del conveni per fer front a les despeses originades per la 
construcció del camp de gespa artificial. 
 
Autoritzar a l'Il.lm. Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'alcalde competent per raó de la matèria, per la 
signatura del present conveni, així com per la realització de tots els actes necessaris per l'execució i 
concreció del present acord. Igualment es delega de forma expressa en la Junta de Govern Local 
l'aprovació de les addendes previstes en el text i per l'adopció dels acords executius previstos en el 
conveni i tots aquells que siguin necessari implementar per la seva execució.  

 
 
 
21.- APROVACIÓ CONVENI INSTAL.LACIÓ CAMP DE FUTBOL GESPA ARTIFICIAL AMB EL 
CLUB DE FUTBOL PARDINYES 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el text del conveni amb  el Club de Futbol Pardinyes per a la instal·lació de gespa artificial en 
el camp de futbol municipal de Pardinyes de la ciutat de Lleida. 
 
Aprovar les despeses derivades del conveni (que es concretaran en una addenda) amb l'entitat 
esmentada, les obligacions econòmiques derivades (amortització de capital i interessos) del crèdit que 
sol·liciti, per cadascun dels anys de vigència del conveni per fer front a les despeses originades per la 
construcció del camp de gespa artificial. 
 
Autoritzar a l'Il.lm. Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'alcalde competent per raó de la matèria, per la 
signatura del present conveni, així com per la realització de tots els actes necessaris per l'execució i 
concreció del present acord. Igualment es delega de forma expressa en la Junta de Govern Local 
l'aprovació de les addendes previstes en el text i per l'adopció dels acords executius previstos en el 
conveni i tots aquells que siguin necessari implementar per la seva execució.  
 
 
22.- APROVACIÓ BASES REGULADORES DE LA CONVOCATÒRIA 2006 PER ATORGAR AJUTS 
A PROJECTES ESPORTIUS DE LA CIUTAT DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el text de les Bases reguladores de convocatòria 2006 per atorgar ajuts a projectes d'entitats 
esportives de la ciutat de Lleida. 
 
Aprovar l'import global dels ajuts compresos en la present convocatòria per a l'any 2006 corresponents 
a la Regidoria d'Eesports, per un import de 88.519,92euros en concepte de despeses derivades de la 
realització de projectes, programes i/o activitats esportives. 

 
 
 
23.- APROVACIÓ PAGAMENT DE LA QUOTA 2006 A LA COORDINADORA CATALANA 
D'AJUNTAMENTS SOLIDARIS AMB EL POBLA SAHRAUÍ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er  Aprovar la proposta de pagament de quota per a l'any 2006 la Coordinadora Catalana 
d'Ajuntaments i Ens Locals Solidaris amb el Poble Sahrauí  (CCASPS), amb les següents 
concrecions: 
 
¨ Entitat: Coordinadora Catalana d'Ajuntaments i Ens Locals Solidaris amb el Poble   Sahrauí  
(CCASPS) 
¨ NIF: G08797771 
¨ Subvenció:   1.960 euros. 
¨ Per al projecte Quota 2006 CCASPS és coordinar l'acció del món local català en el    suport al poble 
Sahrauí (PS). 
¨ Partida: 05/460/490,00 
 
2on. És lliurarà una bestreta del 100% de l'esmentada subvenció durant el primer trimestre d'aquest 
any. 
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24.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA BIENNAL 2006-2007 D'AJUTS A PROJECTES DE 
COOPERACIÓ EN POBLES I COL·LECTIUS EMPOBRITS ECONÒMICAMENT I SOCIALMENT 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er. Aprovació de  les bases per a atorgar  ajuts a projectes de cooperació en pobles i col·lectius 
empobrits econòmicament i socialment.- convocatòria biennal per a l'any  2006/2007. 
 
2on. Sotmetre a informació pública l'expedient per termini d'un mes a efectes d'al·legacions, 
reclamacions o suggeriments. Aquest acord d'aprovació es considerarà definitiu cas de no presentar-
se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 

 
 
 
25.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA 2006 AJUTS A PROJECTES D'EMERGÈNCIA I 
ACCIÓ HUMANITÀRIA 
 
Per unanimitat s'acorda: 
  
1er. Aprovació de  les bases per a atorgar ajuts a projectes d'emergència i acció humanitària , per un 
import de 24.040 euros. 
 
2on. Sotmetre a informació pública l'expedient per termini d'un mes a efectes d'al·legacions, 
reclamacions o suggeriments. Aquest acord d'aprovació es considerarà definitiu cas de no presentar-
se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 
 
 
 
26.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA 2006 D'AJUTS A PROJECTES DE SENSIBILITZACIÓ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er. Aprovació de  les bases per a atorgar  AJUTS A PROJECTES DE SENSIBILITZACIÓ I 
FORMACIÓ A LA CIUTADANIA DE LLEIDA, SOBRE LA REALITAT POLÍTICA, ECONÒMICA, 
SOCIAL I CULTURAL QUE ENVOLTA LES RELACIONS NORD-SUD, LA PROBLEMÀTICA 
GENERAL DELS POBLES I COL·LECTIUS EMPOBRITS I LA LLUITA CONTRA EL RACISME I LA 
XENOFÒBIA.- CONVOCATÒRIA PER A L'ANY  2006. 
 
2on. Sotmetre a informació pública l'expedient per termini d'un mes a efectes d'al·legacions, 
reclamacions o suggeriments. Aquest acord d'aprovació es considerarà definitiu cas de no presentar-
se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 

 
 
 
27.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA BECA DE COL·LABORACIÓ ÀREA DE COOPERACIÓ 
INTERNACIONAL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar la proposta  de les Bases de la convocatoria per atorgar una beca de col·laboració a l'Àrea de 
cooperació internacional de la Regidoria de drets civils, cooperació i immigració. El cost d'aquesta 
Beca s'assumeix des del pressupost de la Regidoria de Drets Civils, Cooperació i Immigració de 
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l'Ajuntament de Lleida dins la partida 05/460/227,09 amb un cost de 6.667 Euros. 
 

 
28.- CONCESSIÓ D'UN AJUT ECONÒMIC AL PROJECTE "RISAS PARA TOLIMA" DINS ELS 
MARCS DE L'AGERMANAMENT LLEIDA-LÉRIDA 
 
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er  Aprovació  de la concessió de subvenció per al projecte ""RISAS PARA TOLIMA Lleida-Lérida 
"Cercant lo sol que s'escapa per ponent"- dins el marc de l'agermanament Lleida-Lérida Tolima 
Colòmbia any 2006, amb les característiques següents: 
 
Ajut:            13.975  euros   
Proveïdor:     PALLASSOS SENSE FRONTERES 
nif:                G60343951 
Partida:         05/460/490,00 
 
2n. Els pagaments es lliuraran en concepte de bestreta, imputable a la partida pressupostària 
municipal per l'exercici del 2006. 
 
 3r. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases d'Execució del Pressupost Municipal per a 
l'exercici 2006 

 
 
 
29.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA 2006 D'AJUTS A PROJECTES QUE PROMOGUIN EL 
CONEIXEMENT I L'APLICACIÓ DELS DRETS HUMANS A LA CIUTAT DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda:  
 
1r   Aprovació les bases per atorgar ajuts a projectes que promoguin el coneixement i l'aplicació dels 
drets humans a la ciutat, convocatòria 2006. 
 
2n  Sotmetre a informació pública l'expedient per termini d'un mes a efectes d'al·legacions. Aquest 
acord d'aprovació es considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini 
d'exposició pública 

 
 
 
30.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA 2006 D'AJUTS A PROJECTES D'ASSOCIACIONS 
D'IMMIGRANTS DE LA CIUTAT DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovació  de les Bases de la Convocatòria 2006 per otorgar ajuts a projectes d'associacions de 
persones immigrades de la Ciutat de Lleida 
 
2n. Sotmetre-les  a informació pública per un termini d'un mes. Aquest acord d'aprovació es 
considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini de exposició pública 

 
 
 
31.- APROVACIÓ BASES PER LA CONCESSIÓ D'AJUTS A PROJECTES D'ENTITATS VEÏNALS 



 
 
 
 
 
 

 11

PER A L'ANY 2006 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovació de les Bases per la concessió d'ajuts a projectes d'Entitats Veïnals de Lleida per l'any 
2006. 
 
2n. Sotmetre'l a informació pública per un termini de trenta dies. Aquest acord d'aprovació es 
considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 

 
 
 
32.- APROVACIÓ BASES PER LA CONCESSIÓ D'AJUTS A PROJECTES D'ENTITATS DE DONES 
AMB PERSONALITAT JURÍDICA PRÒPIA PER A L'ANY 2006 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovació de les Bases per la concessió d'ajuts a projectes d'Entitats de dones amb personalitat 
jurídica pròpia per l'any 2006. 
 
2n. Sotmetre'l a informació pública per un termini de trenta dies. Aquest acord d'aprovació es 
considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 

 
 
 
33.- APROVACIÓ BASES PER LA CONCESSIÓ D'AJUTS A PROJECTES DE CASES REGIONALS 
I ALTRES ENTITATS D'ORIGEN DE LLEIDA, ANY 2006 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovació de les Bases per la concessió d'ajuts a proejctes de Cases Regionals i altres Entitats 
d'Origen de Lleida per l'any 2006. 
 
2n. Sotmetre'l a informació pública per un termini de trenta dies. Aquest acord d'aprovació es 
considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini d'exposició pública. 

 
 
 
34.- APROVACIÓ BASES DE LA CONVOCATÒRIA DEL PREMI BAULA, D'EXPERIÈNCIES 
PARTICIPATIVES, ANY 2006 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar les Bases de la convocatòria del Premi Baula, d'experiències participatives. 
 
2n. Sotmetre les esmentades Bases a exposició pública per un termini de 30 dies. Aquest acord 
d'aprovació es considerarà definitiu en cas que no es presenti cap reclamació durant el termini 
d'exposició pública. 

 
 
 
35.- APROVACIÓ BASES PER SUBVENCIONAR LA LÍNIA DE PROTECCIÓ DE LA NATURA I DE 
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PROMOCIÓ DELS VALORS MEDIAMBIENTALS I DE LA SOSTENIBILITAT ANY 2006 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Subvencionar la línia de protecció de la natura i de promoció dels valors mediamtientals i de la 
sostenibilitat amb 30.000 euros. 
 
2n. Aprovar les bases de la convocatòria pública d'aquestes subvencions. 
 
3r. Publicar al BOP de Lleida les esmentades bases i convocatòria. 

 
 
 
36.- APROVACIÓ DE LES BASES PER SUBVENCIONAR LA LÍNIA DE PROTECCIÓ DELS 
ANIMALS, ANY 2006 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Subvencionar la línia de protecció dels animals amb la quantitat de 10.000 euros.  
 
2n. Aprovar les bases de la convocatòria pública d'aquesta subvenció. 
 
3r. Publicar al BOP de Lleida les esmentades bases i convocatòria. 

 
 
 
37.- EXPEDIENT D'IMPOSICIO I ORDENACIO DE CONTRIBUCIONS ESPECIALS PER A 
L'EXECUCIO DEL PROJECTE D'OBRES DE REMODELACIO DEL PAVIMENT I SERVEIS DE L'EIX 
COMERCIAL FASE 3 
  
Vist l'expedient tramitat per a la imposició i ordenació de contribucions especials per a l'execució del 
projecte d'obres de Remodelació del paviment i els serveis de l'Eix Comercial Fase 3: Tram 1 PL. 
PAERIA-C/ SANT JOAN (Pl. Paeria, Arc del Pont, Pl. Sant Joan i c/ Sant Joan); Tram 2 C/ CARME-C/ 
CLOT DE LES MONGES (c/ Carme, Pl. de la Sal i c/ Clot de les Monges) i Tram 3 C/ DEMOCRACIA, 
TRAV. DEL CARME I C/ BAFART (c/ Democràcia,  Trav. del Carme i c/ Bafart), l'informe d'Intervenció 
i el dictamen de la Comissió d'Economia. 
 
Considerant l'autorització conferida per l'article 58 del RDL  2/2004, de 5 de març, que aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i allò disposat a l'article 34 de l'esmentat Reial 
decret, prèvia deliberació, amb 17 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 6 abstencions de CiU, 
 s'acorda: 
 
-Imposar contribucions especials per a l'execució del projecte d'obres de Remodelació del paviment i 
els serveis de l'Eix Comercial Fase 3,  Tram 1 PL. PAERIA-C/ SANT JOAN (Pl. Paeria, Arc del Pont, 
Pl. Sant Joan i c/ Sant Joan); Tram 2 C/ CARME-C/ CLOT DE LES MONGES (c/ Carme, Pl. de la Sal i 
c/ Clot de les Monges) i Tram 3 C/ DEMOCRACIA, TRAV. DEL CARME I C/ BAFART (c/ Democràcia, 
 Trav. del Carme i c/ Bafart) El cost del qual queda fixat de la forma següent: 
 
Tram 1. . . . . . . . . . . . . . .    1.715.979,96 EUR 
PL. PAERIA-C/ SANT JOAN 
Pl. Paeria 
Arc del Pont 
Pl. Sant Joan  
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C/ Sant Joan 
 
Tram 2. . . . . . . . . . . . . . .    1.526.977,76 EUR  
C/ CARME-C/ CLOT DE LES MONGES 
C/ Carme 
Pl. de la Sal  
C/ Clot de les Monges 
 
Tram 3. . . . . . . . . . . . . . . .  1.246.700,60 EUR 
C/ DEMOCRACIA, TRAV. DEL CARME 
I C/ BAFART 
c/ Democràcia 
Trav. del Carme 
c/ Bafart                                                 
T O T A L. . . . . . . . . . . . . .   4.489.658,32 EUR 
         
-Que la quantitat a repartir entre els beneficiaris a la qual al·ludeix l'article 30 del Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, com a subjectes passius de les contribucions especials, queda establerta en el 55% de 
l'esmentat cost. 
 
-Determinar com a mòdul de repartiment de la base imposable, d'acord amb l'article 32 de l'esmentat 
Reial decret la superfície construïda de cada un dels elements de què consta l'immoble (locals, pisos, 
altells, parkings, etc), excepte quan es tracta de solars sense edificar o en construcció i edificis 
declarats en estat de ruïna, ja que en aquests casos s'establirà com a mòdul de repartiment la 
superfície edificable de cada un dels elements de què consti l'immoble que es pot edificar, segons el 
PGM. 
 
-Quan es tracti de locals situats en planta baixa amb façana al carrer objecte de la pavimentació, 
encara que no s'hi desenvolupi cap activitat ni accedeixin en l'actualitat per l'esmentat carrer; i en el 
dels elements situats en plantes superiors (pisos, altells, etc) destinats a activitats comercials, 
financeres, d'hoteleria o espectacles, sempre que tinguin l'accés per l'esmentat carrer, es determinarà 
la quota en base a la superfície íntegra de l'element de què es tracti. 
En els casos que es concreten a continuació s'aplicaran els següents índex correctors sobre les 
superfícies dels diferents elements: 
-Si es tracta de pisos destinats a habitatges o a magatzems i de parquings, que accedeixin pel carrer 
objecte de la remodelació, l'índex corrector de 0,15. 
 
-Quan es tracti d'immobles amb façana al carrer afectats per la remodelació, -però que l'accés als 
parkings  i als elements situats en plantes superiors (pisos, altells, etc) independenment de l'activitat 
que s'hi desenvolupi no sigui pel carrer que es pavimenta- així com als locals situats en planta baixa 
que no tinguin accés, ni possibilitat de tenir-lo, pel carrer objecte d'aquestes obres, l'índex corrector de 
0,05. 
-En els cas de  pisos destinats a altres activitats no incloses en els apartats anteriors que tinguin 
l'accés pel carrer que es pavimenta, l'índex corrector de 0,4. 
 
-Si es tracta de solars que es trobin sense edificar, així com els edificis declarats en estat de ruïna o 
de solars en construcció, sobre la superfície edificable de tot l'immoble, l'índex corrector de 0,7. En el 
cas d'immobles amb façana al carrer objecte de la remodelació, amb independència del carrer pel qual 
hi  tinguin l'accés i que tinguin la qualificació d'equipament al PGM, també s'aplicarà l'índex corrector 
de 0,7.  
 
-Que aquest acord provisional d'imposició i ordenació de les esmentades contribucions especials 
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s'exposi al públic a efectes de reclamacions,  d'acord  amb  allò disposat a l'article 17 de l'esmentat 
Reial decret 2/2004, i que s'entendrà definitivament adoptat si no es presenten reclamacions. En tot 
cas, l'acord definitiu d'imposició i ordenació haurà d'ésser publicat en la forma indicada a l'apartat 4 de 
l'esmentat article 17, per a la seva entrada en vigor. 

 
 
 
38.- DONANT COMPTE DE LA INEXISTENCIA DE RECLAMACIONS AL PRESSUPOST GENERAL 
2006 
  
Havent-se aprovat amb data 21 de desembre de 2005, el Pressupost General 2005, i exposat el 
mateix a informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 179 de data 31 de desembre de 
2005 i tauler d'anuncis d'aquest Ajuntament, no es va presentar en contra del mateix cap reclamació, 
considerant-se en conseqüència l'esmentat Pressupost aprovat amb caràcter definitiu. 
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a l'esmentat 
Pressupost General 2006 i de l'aprovació, amb caràcter definitiu, del mateix. 

 
 
 
39.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES EFECTUADES A L'ANY 
2005 I ANTERIORS (AJUNTAMENT) 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia, amb 14 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 3 en 
contra del PP i 6 abstencions de CiU, s'aprova: 
 
Con a conseqüència d'atendre a diferents serveis municipals, s'han efectuat despeses a l'any 2005 i 
anteriors sense consignació, per la qual cosa s'acorda reconèixer crèdits per al seu pagament amb 
càrrec a les consignacions del Pressupost Municipal 2006. 
 
Els crèdits que es reconeixen són els que figuren relacionats a l'expedient, essent l'import total de 
928.466,79 EUR. 

 
 
 
40.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES EFECTUADES A L'ANY 
2005 DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIO CULTURAL 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia, amb 14 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 3 en 
contra del PP i 6 abstencions de CiU, s'acorda: 
 
S'han efectuat despeses a l'any 2005 sense consignació, per la qual cosa s'acorda reconèixer crèdits 
per al seu pagament amb càrrec a les consignacions del Pressupost de l'Institut Municipal d'Acció 
Cultural 2006. 
 
Els crèdits que es reconeixen són els que figuren relacionats a l'expedient, essent l'import total de 
95.624,34 EUR. 

 
 
 
41.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE DESPESES EFECTUADES A L'ANY 
2005 DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIÓ 
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Vist el dictamen de la Comissió d'Economia,amb 14 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA, 3 en 
contra del PP i 6 abstencions de CiU,  s'acorda: 
 
S'han efectuat despeses a l'any 2005 sense consignació, per la qual cosa s'acorda reconèixer crèdits 
per al seu pagament amb càrrec a les consignacions del Pressupost de l'Institut Municipal d'Educació 
2006. 
 
Els crèdits que es reconeixen són els que figuren relacionats a l'expedient, essent l'import total de 
568.212,51 EUR. 

 
 
 
42.- APROVACIÓ PACTE ADDICIONAL AL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL COL·LEGI 
DE DIPLOMATS EN TREBALL SOCIAL I ASSISTENTS SOCIALS DE CATALUNYA PER L'ANY 
2006 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. L'establiment del pacte addicional per a l'any 2006, al conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de 
Lleida i el col·legi Oficial de Diplomats en Treball Social i Assistents socials de Catalunya. 
 
2. Una aportació econòmica al Col·legi de Diplomats en Treball Social i Assistents Socials de 
Catalunya, per part de l'Ajuntament de Lleida de 56.000 euros. El Col·legi Oficial de Diplomats en 
Treball Social aportarà 11 becaris/es. 
 
3. El pagament es realitzarà en dues bestretes amb càrrec al pressupost de l'any 2006, d'acord amb el 
que estableix la clàusula sisena del conveni marc. La seva justificació es realitzarà igualment, segons 
l'establert en la clàusula sisena del conveni marc abans del 31 de gener de 2007. 

 
 
 
43.- ADEQUAR ELS ACORDS PLENARIS DE DATES 29-11-2002 I 28-02-2003 RELATIUS A LA 
CREACIÓ DE LA SOCIETAT ANÒNIMA DE CAPITAL MIXT CENTRE DE NEGOCIS I 
CONVENCIONS, SA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er.- A) Rectificar els acords adoptats per l'Ajuntament Ple, de dates 29 de novembre de 2.002 i 28 de 
febrer de 2.003, relatius a la creació de la societat anònima de capital mixt Centre de Negocis i 
Convencions, SA en allò que fa referència a la descripció de la finca  segregada de la finca registral 
78.863 i aportada a l'esmentada societat, la queda amb la descripció següent: 
 
"URBANA: Solar, situada a l'Avinguda de Tortosa s/n de superfície quatre mil sis-cents trenta nou 
metres i noranta cinc decímetres quadrats. Confronta: front, amb l'Avinguda de Tortosa; fons amb el 
mur de la canalització del riu Segre; dreta, amb resta de la finca municipal de la que procedeix; 
esquerra, amb perllongació del C/ Baró de Maials" 
 
B) Igualment, rectificar la descripció de la resta de la finca 78.863, sobre la qual s'aporta el dret de 
concessió administrativa, que quedarà, desprès de la segregació practicada, amb la següent 
descripció: 
 
"URBANA: Solar, qualificat en gran part com a sistema d'equipaments i en una petita part com a zona 
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verda, pel vigent Pla General de Lleida, de superfície setze mil set-cents vuitanta set metres i setanta 
cinc decímetres quadrats. Confronta: Pel front, amb l'Avinguda de Tortosa;  dreta, finca propietat de 
Mercolleida S.A; esquerra, amb porció segregada; fons, amb el mur de la canalització del riu Segre."
 
2on.- Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde per tal que atorgui tots els documents públics i privats necessaris 
per al desenvolupament i execució d'aquest acord, així com per a l'adopció de totes aquelles 
resolucions necessàries per tal de promoure la inscripció de la descripció rectificada de les finques en 
el Registre de la Propietat." 

 
 
 
44.- APROVAR EL CONVENI DE CESSIÓ ANTICIPADA,  A FAVOR DE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA, SUBSCRIT AMB L'ENTITAT MERCANTIL CENTROS COMERCIALES CARREFOUR, S.A. 
RELATIU A UNS TERRENYS, SITUATS A CAPPONT, AFECTATS PEL PROJECTE DEL 
COL.LECTOR DE MAGRANERS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1.- Aprovar el Conveni de Gestió Urbanística, de data 18 de gener de 2006, subscrit per l'Ajuntament 
de Lleida i l'entitat mercantil CENTROS COMERCIALES CARREFOUR, S.A., en virtut del qual 
aquesta cedeix anticipadament a la Paeria uns terrenys, amb una superfície conjunta de 497,44 m2, 
situats a Cappont, afectats per la construcció del Projecte del Col.lector del Pla de Magraners. 
Aquesta cessió anticipada es fa amb la condició de la reserva de la titularitat de l'aprofitament 
urbanístic corresponent als esmentats terrenys, a favor de l'entitat mercantil  CENTROS 
COMERCIALES CARREFOUR, S.A., el qual es materialitzarà en el moment en què es desenvolupi el 
planejament de l'esmentat sector i es formalitzin els instruments urbanístics pertinents. 
 
2on.- Facultar a l'Il·lm.  Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l'execució d'aquest acord.

 
 
 
45.- APROVAR EL CONVENI DE CESSIÓ ANTICIPADA,  A FAVOR DE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA, SUBSCRIT AMB L'ENTITAT MERCANTIL PROYECTES INSOLUR, S.L. RELATIU A UNA 
FINCA SITUADA AL PLA PARCIAL SUR 14 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1.- Aprovar el Conveni de Gestió Urbanística, de data 15 de febrer de 2006, subscrit per l'Ajuntament 
de Lleida i l'entitat mercantil PROYECTES INSOLUR, S.L., en virtut del qual aquesta cedeix 
anticipadament a la Paeria un terreny, de 1.080 m2, situat a l'àmbit del Pla Parcial SUR 14, afectat a 
Sistema General  per la construcció de la futura Av. de Pinyana. Aquesta cessió anticipada es fa amb 
la condició de la reserva de la titularitat de l'aprofitament urbanístic corresponent a l'esmentat terreny, 
a favor de l'entitat mercantil  PROYECTES INSOLUR, S.L., el qual es materialitzarà en el moment en 
què es desenvolupi el planejament de l'esmentat sector i es formalitzin els instruments urbanístics 
pertinents. 
 
2on.- Facultar a l'Il·lm.  Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l'execució d'aquest acord.

 
 
 
46.- APROVAR EL CONVENI DE CESSIÓ ANTICIPADA,  A FAVOR DE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA, SUBSCRIT AMB L'ENTITAT MERCANTIL POSICA, S.L. RELATIU A UNA FINCA 
SITUADA AL PLA ESPECIAL NÚM. 4 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
1.- Aprovar el Conveni de Gestió Urbanística, de data 17 de febrer de 2006, subscrit per l'Ajuntament 
de Lleida i l'entitat mercantil POSICA, S.L., en virtut del qual aquesta cedeix, anticipadament a la 
Paeria, un terreny, de 2.156 m2, afectat a vialitat pel Pla General de Lleida (1995-2015) i pel Pla 
Especial núm. 4,  així com per l'execució del Projecte d'ampliació i millora de l'abastament d'aigua 
potable del marge esquerra del Riu Segre. Aquesta cessió anticipada es fa amb la condició de la 
reserva de la titularitat de l'aprofitament urbanístic corresponent a l'esmentat terreny, a favor de 
l'entitat mercantil POSICA, S.L., el qual es materialitzarà en el moment en què es desenvolupi 
l'esmentat planejament i es formalitzin els instruments urbanístics pertinents. 
 
2on.- Facultar a l'Il·lm.  Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l'execució d'aquest acord.
 
 
 
47.- CESSIÓ GRATUITA A LA GENERALITAT DE CATALUNYA D'UNA FINCA MUNICIPAL, 
SITUADA AL CARRER VICTORIA KENT, DESTINAT A PARC DE BOMBERS, DE CONFORMITAT 
AMB EL CONVENI DE COL.LABORACIÓ, DE DATA 9 DE FEBRER DE 2006, SUBSCRIT ENTRE 
L'AJUNTAMENT DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er.- Cedir gratuïtament a la Generalitat de Catalunya, el domini de la finca inscrita en l'Inventari de 
Béns del Municipi, com a bé patrimonial, i que es descriu registralment com segueix: 
 
  "Finca urbana, destinada a equipament, situada a Lleida, carrer de Victòria Kent, amb una superfície 
de 17.991,95 m2. Confronta: al Front, Nord, amb carrer de Victòria Kent; Fons, Sud, amb vial en 
projecte i amb finca propietat de l'entitat mercantil 2002 SIL·LABE, S.L., mitjançant braçal de rec; 
Dreta, Oest, amb vial en projecte; i, Esquerra, Est, amb finca de la Generalitat de Catalunya destinada 
a Centre Penitenciari." 
 
Inscripció: Pendent d'instrumentar. 
  
Referència cadastral: 0512104CG0101B 
 
2on.- La cessió s'efectua de conformitat  amb el Conveni de col.laboració, de data 9 de febrer de 
2006, subscrit pel Departament d'Interior de la Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament de Lleida. 
 
3er.- En congruència amb l'esmentat en els epígrafs anteriors, deixar sense efecte els acords plenaris 
de dates: 27 de desembre de 1982, 10 de juny de 1983, 29 de juliol de 1983 i 30 de març de 1984, 
relatius a la cessió gratuïta, a favor de la Generalitat de Catalunya, d'un dret de superfície, sobre una 
finca municipal, situada al C/ de Victòria Kent, per tal de destinar-la a la construcció d'un Parc de 
Bombers, atès que aquest dret de superfície no s'ha arribat a instrumentar. 
 
4rt.- La finca objecte de cessió s'ha de destinar a la prestació del servei de prevenció i extinció 
d'incendis per part de la Generalitat de Catalunya, d'acord amb allò que preveu l'article 213 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de Règim Local de 
Catalunya i l'article 51 del Decret 336/1988, de 17 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament de 
Patrimoni dels Ens Locals. 
 
5è.- L'eficàcia d'aquest acord resta condicionada a què en el termini de 30 dies en què l'expedient 
romandrà a informació pública no hi hagi reclamacions ni al·legacions. 
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6è.- Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde, amb poders tan amplis com sigui necessari, per a  executar el 
present acord i, especialment, per a l'atorgament de l'escriptura pública de cessió.  
 
48.- ADSCRIPCIO A L'ORGANISME AUTÒNOM PATRONAT MUNICIPAL DE TURISME DE LLEIDA 
DE L'ÚS DE L'ANTIC MERCAT DEL PLA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er.-  Adscriure a l'organisme autònom Patronat Municipal Turisme de Lleida l'ús de la finca de 
titularitat municipal coneguda com l'antic Mercat del Pla. Aquesta finca figura inscrita al Registre de la 
Propietat núm. 1 de Lleida, Volum 2.047, Llibre 1.245, Foli 99, Finca núm. 76814. 
 
2on.-  L'ús per part del Patronat Turisme de Lleida tindrà el següent abast: 
 
- La facultat per a realitzar la inversió per la posada en marxa del Mercat del Pla com a centre 
d'atracció comercial i turística en general. 
- La gestió i explotació del Mercat del Pla com a centre d'atracció comercial i turística i per a la 
consecució dels recursos suficients per a la correcta gestió. 
 
3er.-  Qualsevulla altra actuació futura en l'edifici, per part del Patronat, requerirà l'autorització 
municipal expressa a través de la Junta de Govern Local. 
 
4rt.-  Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l'execució d'aquest acord.
 
 
49.- APROVACIÓ PROJECTE BÀSIC DE REHABILITACIÓ DE L'ESCOLA D'EDUCACIÓ INFANTIL 
DE SUCHS 
  
Per unanimitat s'acorda:   
 
1r.- Aprovar el PROJECTE BÀSIC DE REHABILITACIÓ-AMPLIACIÓ DE L'ESCOLA BRESSOL DE 
SUCHS, amb un pressupost de 124.796 ,00 euros .  
 
2n.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya, Departament d'Educació, la concessió de subvenció per a 
la creació i la consolidació de places per a infants de zero a tres anys en llars d'infants de titularitat 
municipal. 
 
3r.- Adoptar el compromís per part de la Corporació Municipal de l'Ajuntament de Lleida, d'executar les 
obres del PROJECTE BÀSIC DE REHABILITACIÓ DE L'ESCOLA BRESSOL DE SUCHS, si es 
concedeix la subvenció sol·licitada.  

 
 
 
50.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGL I EL 
PROGRAMA D'ACTUACIÓ URBANÍSTICA DEL SUR 19. APROVACIÓ DE CONVENI URBANÍSTIC 
  
Per unanimitat s'acorda:  
 
1. Aprovar provisionalment la Modificació puntual de Pla General i del Programa d'Actuació 
Urbanística del SUR19, amb la prescripció tècnica assenyalada  en l'apartat sètè de l'informe-
proposta. 
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2. Aprovar el Conveni de planejament urbanístic subscrit entre l' Ajuntament de Lleida i el Sr Ignasi 
Queralt en nom propi i en representació del Sr Jaume Queralt Munné i de la Familia Queralt, per al 
desenvolupament urbanístic d'aquest sector. 

 
 
 
51.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL TEXT REFÓS DEL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL 
DEL PGL A L'ÀMBIT DEL SUR 31 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- APROVAR provisionalment el text refós el Projecte de modificació puntual del Pla General en 
l'àmbit del SUR 31, presentat per l'entitat "Promociones y Construcciones Cerbat,S.L, que incorpora 
les prescripcions de l'acord d'aprovació inicial  
 
2n.-  Trametre'l a la Comissió Territorial d'Urbanisme per la seva aprovació definitiva si s'escau. 
 
 
52.- APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGL A L'ÀMBIT 
DEL CARRER CARDENAL REMOLINS I DEL CAMPUS DE CAPPONT. DELIMITACIÓ DE PLA DE 
MILLORA URBANA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar inicialment la Modificació puntual de Pla General de Lleida  en l'àmbit de les Termes 
Públiques Ilerda al carrer Cardenal Remolins i del Campus de Cap-Pont a l'Avinguda de l'Estudi 
General i delimitació del Pla de Millora Urbana de protecció del BCIN de les Termes Públiques Ilerda 
al carrer Cardenal Remolins, d'acord amb les prescripcions de l'informe tècnic del Servei d'urbanisme 
de data 13 de febrer de 2006, i d'acord amb les prescripcions de l'apartat tercer del present informe-
proposta, que s' hauran de recollir en un text refós previ a la seva aprovació provisional. 
 
2. Aprovar el programa de participació ciutadana d'acord amb l'apartat  cinquè del present informe- 
proposta. 
 
3. Exposar al públic l'expedient amb publicació en el BOP, tauler municipal d'anuncis i publicació en 
els diaris locals pel termini d'un mes, conjuntament amb el Conveni urbanistic  subscrit en data 24 d' 
octubre del 2005 entre l' Ajuntament de Lleida i l'entitat CIX INMOBILIARIA URBANA S.L.U, als 
efectes del que regula l'article 8 del Decret 287/2203 de 4 de novembre. 

 
 
 
53.- APROVACIÓ CONVENI DE PLANEJAMENT URBANÍSTIC AMB L'ENTITAT POSICA SL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- APROVAR el Conveni urbanístic subscrit en data 10 de febrer del 2005 entre l' entitat POSICA S.L 
i l'Ajuntament de Lleida, per al desenvolupament urbanístic del pla de millora urbana de PE núm. 4 
situat a la CN-II (Antiga Cros) i incorporar-lo a l'expedient del pla de millora urbana d'aquest àmbit 
d'actuació, i si s'escau en el projecte de reparcel·lació, als efectes del que estableix l' article 8 del 
Decret 287/2003 pel qual s'aprova el Reglament parcial de la Llei d' Urbanisme. 
 
2n.- PUBLICAR-HO al BOP, a la premsa local i al tauler d'edictes municipals . 
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54.- APROVACIÓ CONVENI DE GESTIÓ URBANÍSTICA AMB LA JUNTA DE COMPENSACIÓ DEL 
SUR 42 
 
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- APROVAR el Conveni de Gestió Urbanística per al desenvolupament urbanístic del SUR 42 (Torre 
Salses) subscrit en data 7 de febrer del 2006, entre l'Ajuntament de Lleida i la Junta de Compensació 
d'aquest àmbit d'actuació.  
 
2n- INCORPORAR aquest Conveni al expedient del projecte de reparcel.lació del Pla parcial del SUR 
42 i  del Projecte d'Urbanització Complementari del Pont del c/Pla d'Urgell, aprovat definitivament, als 
efectes de l´establert a l´article 8 del Decret 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s´aprova el text refós de la 
Llei d´Urbanisme. 
 
55.- APROVACIÓ TEXT REFÓS DEL PLA PARCIAL DEL SUR 12 (MAGRANERS) 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- APROVAR provisionalment el text refós del Pla Parcial Urbanístic del SUR 12 (Magraners), 
classificat de sòl urbanitzable delimitat, d'ús residencial, presentat per PROMOU OPEN SEGRE S.L., 
com a propietari majoritari de l'àmbit amb les determinacions dels apartats cinquè, setè i vuitè de l' 
informe proposta.   
 
2n.- Trametre'l a la Comissió Territorial d'Urbanisme per a la seva aprovació definitiva. 

 
 
 
56.- APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE D'URBANITZACIÓ EMISSARI UNITARI DELS 
SECTORS SUR 33, SUR 21, SUR 10 I SUR 24 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- APROVAR inicialment el projecte d'urbanització de l'emissari unitari dels sectors SUR 5, SUR 33, 
SUR 21, SUR 10 i SUR 24, d'acord amb l'informe del Servei d'Enginyeria, de data 27 de gener de 
2006. 
 
2n.-  Sotmetre-ho a informació pública durant el termini d'un mes, mitjançant anunci al BOP, premsa 
local i tauler d´edictes municipal i notificar-ho a les persones afectades. 
 
3er. En cas  que no es presentin al·legacions, es considerará aprovat definitivament. 

 
 
 
57.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP RELATIVA AL REFORÇAMENT DEL COMPROMÍS 
AMB LA LLIBERTAT D'EXPRESSIÓ 
  
Amb 3 vots a favor del PP, 14 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 6 abstencions de CiU, s'acorda 
rebutjar la següent proposta de moció presentada pel grup municipal del PP que es transcriu 
íntegrament: 
 
"Arrel de la publicació en un rotatiu danès en data 30 de setembre d'unes caricatures de Mahoma, 
s'han produït una successió de reaccions violentes i dirigides a atacar la llibertat d'expressió. 
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La llibertat d'expressió és el dret més preuat d'una societat democràtica i intercultural com la nostra i, 
per preservar-la, molts ciutadans d'arreu del món hi han donat les seves vides. 
 
La llibertat d'expressió entesa dins del respecte mutu entre les persones, no pot ser restringrida, 
manipulada o dirigida intencionadament per cap ideologia o creença. 
 
Per aquests motius es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
Primer.- Reforçar el nostre compromís amb la llibertat d'expressió com a principi bàsic que inspira i 
fonamenta la nostra comunitat, que es sustenta en la convivència pacífica de la diversitat de les idees 
dels individus que la integren.  
 
Segon.- Donar compte de l'aprovació d'aquesta moció al president de la Generalitat , del Parlament de 
Catalunya, al ministre d'Afers Exteriors i al col·legi de Periodistes de Catalunya".  

 
 
 
58.- MOCIÓ CONJUNTA REFERENT A L'ELABORACIÓ D'UN INFORME SOBRE ELS EDIFICIS A 
LA CIUTAT DE L'ARQUITECTE MORERA I GATELL I ALTRES EDIFICIS SINGULARS 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la moció presentada conjuntament per tots els 
grups municipals: 
 
"1. Encomanar al cap del Servei Municipal de Patrimoni, amb el suport del Col·legi Professional i 
especilaistes, si s'escau, l'elaboració d'un informe dels edificis autoria de l'arquitecte municipal 
Francesc de P. Morera i Gatell així com d'altres edificis de valor històric-artístic i arquitectònic, 
actualment no catalogats o no inventariats, amb l'objectiu d'avaluar si es fa necessària la seva inclusió 
en el Catàleg o en el llistat dels elements inventariats. 
 
2. Estudiar un conjunt de mesures administratives per aquells propietaris dels edificis que es trobin 
inclosos dins del Catàleg d'Elements d'Interès Artístic i Arquitectònic (codi HA) i/o inventariats (Codi I) 
per tal de poder facilitar la seva rehabilitació, restauració i conservació". 

 
 
 

INTERVENCIONS 
Abans de començar a tractar els punts de l’ordre del dia, el Sr. Alcalde vol que consti en acta el condol 
de tota la corporació per la mort del pare de S.Sa. Marta Camps, que va ser, a més, alcalde del 
municipi de la Vansa.  
 
Punts números 39, 40 i 41 Expedients de reconeixement de crèdits de despeses efectuades 
l’any 2005 i anteriors de l’Ajuntament; reconeixement de crèdits de l’IMAC de l’any 2005 i 
reconeixement de crèdits de l’IME de l’any 2005 
 
El Sr. Pané comença el torn d’intervencions dient que lamenta que tant l’IMAC com  l’IME 
(especialment aquest) hagin de presentar un bon reconeixement de crèdit aquest any;  ho lamenta. 
Tanmateix, aquest reconeixement forma part de les partides de fluxos energètics i neteges de centres 
escolars. Segurament vàrem pressupostar a la baixa, però també cal aclarir que el nombre d’escoles 
que cal calefactar, netejar i il·luminar s’ha incrementat considerablement aquest any a la ciutat, pels 
esforços fets per l’Ajuntament i pel Departament d’Educació.  L’IME ha procurat no fer més despeses 
que les pressupostades en els capítols de disponibilitat pressupostària o política. Això no ha pogut ser 
en les depeses energètiques; destaca l’increment del preu del cru i les dificultats de fer previsions de 
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consum. Hi ha suficiència financera per poder reconèixer aquests crèdits i per poder pagar-los. L’any 
proper afinaran al màxim en  pressupostar els fluxos energètics i de les despeses obligades. El seu 
grup hi votarà a favor.  
 
El Sr. Sàez diu que la xifra total de reconeixement de crèdit de tot l’Ajuntament  és d’un xic més d’1.5 
milions d’euros; és una xifra lleugerament superior a la de l’any passat.  També és cert que en cicles 
econòmics no es pot comparar només el cicle d’un any per l’altre. Explica els reconeixements de 
crèdits des de l’any 1995 fins ara (onze exercicis econòmics). La d’enguany és la segona xifra més 
baixa en tot aquest cicle, hi ho és amb diferència (explica amb detall les dades dels 11 anys 
esmentats). És el segon any en què s’ha trencat una dinàmica anterior estabilitzada; això s’ha fet amb 
molt esforç. No se sent satisfet encara que el reconeixement tot just arribi a l’1 % del pressupost 
global. Quant a deute de l’IME, diu que és molt difícil reduir-ho, ja que a la suma de l’increment dels 
combustibles cal afegir que si es volgués eixugar de cop aquest dèficit suposaria una important 
reducció d’activitats a la ciutat. En el cas de l’IMAC explica que els ingressos pendents (de 
subvencions concedides, que no es van poder comptabilitzar l’any passat) superen en import  la 
quantitat de crèdits reconeguts. El mateix passa en la Regidoria de Drets Civils (ho explica amb detall). 
També caldria tenir en consideració dos imprevistos importants que es van produir l’any passat: 
l’explosió en un bloc d’habitatges de la Mariola i l’esfondrament d’un edifici al carrer dels Cavallers. 
Aquests fets van obligar  l’Ajuntament a fer una despesa no prevista que arrossega un efecte de dèficit. 
 El reconeixement de crèdit d’enguany, tant en valors absoluts com relatius, és similar al de l’any 
passat. Es continua mantenint la tendència d’aquest Govern de reduir el reconeixement, tot i les 
dificultats del començament del mandat. No hi ha cap administració que tanqui el seu pressupost 
globalment a zero. La xifra actual és raonable i una mostra de rigor pressupostari. Hi votarà a favor.  
 
La Sra. Arnalot recorda el debat que es va fer ara fa un any sobre aquesta mateixa matèria. En aquell 
moment es va debatre sobre si s’havia produït en el Govern un canvi d’actitud des del punt de vista 
d’ajustar-se als pressupostos. El Govern va dir que havia rectificat i que s’havia reconduït la despesa 
amb relació a altres anys; per aquest motiu, el grup del PP els  va felicitar. El reconeixement de l’any 
passat va ser el més baix dels darrers deu anys; malgrat això, hi van votar en contra, ja que 
consideraven que era prou elevat i que perjudicava els proveïdors de l’Ajuntament  que no podien 
cobrar en els terminis correctes, la qual cosa provocà diverses queixes. L’any passat es va demanar 
que es continués amb l’actitud de rigor i que no es tractés d’un acte aïllat. El temps està donant la raó 
als dubtes que van plantejar; sembla que el Govern no rectifica. Enguany el reconeixement de crèdit és 
d’1,6 milions d’euros en total, cosa que suposa un increment d’una tercera part en referència a l’any 
passat (gairebé un 40%). S’ha perdut l’optimisme que l’any passat lluïa el Govern.  Diu que, al seu 
grup, els  sap molt greu que els fets els  donin la raó, i més quan l’any passat van advertir que no es 
refiaven de la situació de l’Ajuntament. L’any passat va ser una excepció, cosa que lamenten molt. Es 
temen que l’any proper el reconeixement sigui encara superior. En coherència amb les tesis del seu 
grup i com a resposta a la manca de capacitat de gestió del Govern, es veuen  obligats  a votar que no 
a aquestes propostes.  
 
El Sr. Tugues anuncia que el seu grup s’abstindrà de votar, tal  com van fer  l’any passat . En aquell 
any van quedar pendents 477 factures i enguany són 591, la qual cosa suposa un increment del 24%. 
L’import del deute va ser d’1,2 milions l’exercici passat  i enguany suposa gairebé 1,6 milions, amb un 
augment del 33%. L’any passat el Govern qualificava d’èxit la gestió pressupostària feta, enguany 
caldrà una mica més d’humilitat. Els percentatges d’augment són significatius. La millora de l’any 
passat va ser més valorada ja que els reconeixements  dels anteriors exercicis eren  impresentables. 
Enguany s’ha trencat la tendència i es torna a remuntar d’una manera significativa. És normal que hi 
hagi desviacions (imprevistos o factures que arriben al final del període). Hi ha desviacions que no són 
tan comprensibles, com el cas de partides de consum d’energia, consum de combustible o neteges; 
aquí es pot pressupostar de forma més ajustada i, per contra,  amb aquests tres conceptes se suma el 
70% del crèdit total reconegut. Alguna d’aquestes factures són del primer trimestre de l’any; costa 
entendre que no hi hagi dotacions en un període tan inicial. Cal ajustar molt més les previsions.  



 
 
 
 
 
 

 23

Creu que és il·lustratiu de la  forma de governar d’aquest Equip de Govern (que considera no és un 
govern tripartit si no un trigovern) el fet que en la presentació d’aquests números a la premsa s’hagin 
donat les xifres del reconeixement de l’Ajuntament (sense instituts) i s’hagués dit que l’import total 
havia disminuït amb relació a l’any passat. Sembla que s’hagi volgut dir que l’Ajuntament socialista 
havia disminuït el reconeixement i que l’Ajuntament d’Esquerra o d’Iniciativa l’havien augmentat. Creu 
que aquesta no és la millor manera de fer política per a la ciutat.   
 
La Sra. Mínguez vol respondre a les acusacions fetes pels grups de l’oposició. Tothom sap que és 
impossible que no hi hagi cap reconeixement de crèdit per la gran quantitat de despeses que es 
gestionen. Diu que aquest any tenen el mateix o més entusiasme que l’any passat pel resultat d’aquest 
expedient. Les xifres cal valorar-les en termes relatius: el capítol 2 de despesa varia d’un any a l’altre 
(en aquest cas, l’increment ha estat de més de 3,6 milions d’euros). Critica que el grup del PP, l’any 
passat, votés en contra de l’expedient, tot i que van felicitar el Govern; creu que hi votarien en contra 
encara que el reconeixement fos de zero euros. Les xifres reduïdes del reconeixement no són un acte 
aïllat. Explica en una gràfica que ara estem en els límits del reconeixement de crèdits més baixos dels 
darrers quinze anys, amb relació al percentatge sobre el total del capítol 2 de despeses. Rebat que hi 
hagi diversos ajuntaments, tal  com ha manifestat el Sr. Tugues: hi ha un sol Ajuntament i diversos 
organismes autònoms.  Dins l’Ajuntament hi ha moltes responsabilitats que no estan dirigides per 
socialistes (n’esmenta diversos exemples); tot en el seu conjunt té el mateix govern. Reitera que totes 
les administracions tenen reconeixements de crèdits; fa una comparació amb una administració 
propera com la Diputació de Lleida que va haver de reconèixer crèdit per un lloguer. Creu que poden 
dir que el Govern està orgullós d’aquest expedient, que s’està complint amb l’objectiu de  millorar  la 
gestió pressupostària, que l’Ajuntament té una de les ràtios més baixes amb relació a la despesa del 
capítol 2, es continua amb la tendència constant del rigor pressupostari i que hi ha eficiència, rigor i 
eficàcia en la gestió.  
 
El Sr. Gavín demana intervenir per al·lusions. Considera que s’han donat aquestes al·lusions  (que 
qualifica de mal gust) a altres institucions, tal  com s’ha fet altres vegades. Critica que la Sra. Mínguez 
sempre tingui tendències a fer comparances amb una institució determinada. 
 
El Sr. alcalde diu que el Sr. Gavín, en aquest Ple, no representa a altres institucions sinó que és el cap 
de l’oposició municipal. Diu que li preocupa que se senti al·ludit per unes manifestacions que es fan en 
referència a una altra administració.  
 
El Sr. Gavín creu que es diuen falsedats en referència a una altra institució, la qual cosa demostra una 
baixíssima lleialtat institucional. El Sr. alcalde el remet al segon torn d’intervencions, perquè digui allò 
que consideri oportú.  
 
El Sr. Pané creu que les intervencions dels grups de l’oposició volen fer una explicació forçada sobre 
la ruptura de la tendència dels darrers anys. El reconeixement està format bàsicament per un grup de 
despeses fixes i obligades que impliquen el manteniment i la prestació de determinats serveis en els 
equipaments de la ciutat. No hi ha mala gestió en les partides de prestació de serveis que siguin de 
prestació discrecional. El pes relatiu entre el reconeixement i la despesa total és molt baix. Posa 
diversos exemples sobre ampliació d’escoles, nous equipaments, millores en locals socials, etc. 
Aquestes millores suposen despeses energètiques no previsibles. L’any proper caldrà afinar encara 
més;  però ara mateix no se sap quin serà l’increment real dels equipaments educatius (dependrà de 
quan entrin en funcionament els nous espaïs). No tot és previsible i programable i això pot suposar un 
increment de despeses no pressupostades (esmenta i explica diversos exemples). Amb relació a la 
despesa total, el pes del reconeixement de crèdit  no és ni exagerat, ni insuportable, ni fàcilment 
criticable. Cal pagar les factures pendents i els proveïdors han cobrat i continuaran cobrant sempre.  
 
El Sr. Sàez respon al Sr. Tugues dient que té raó  quan xifra en 1,1 milions d’euros el pes dels tres 
conceptes de manteniment, combustibles i energia. Però també es cert que el pressupost de 



 
 
 
 
 
 

 24

l’Ajuntament de l’any 1995 era de 60 milions d’euros (amb el gasoil a 40 cèntims) i avui el pressupost 
és de 130 milions d’euros i el gasoil val gairebé 1 euro. S’està presentant la meitat del reconeixement 
que en aquell any, amb el doble de pressupost i amb partides (com les energètiques) amb un cost molt 
més elevat. Pel proper any només hi ha una manera de no presentar reconeixement de crèdits per les 
energies: reduir el pressupost d’activitats d’enguany i escanyar-lo per eixugar la diferència. 
S’arrossega, des de fa anys, un import de reconeixement que és impossible eixugar en un any sense 
tallar l’activitat. Cada any es redueix l’import i s’optimitza la gestió. Explica que els percentatges tenen 
una importància relativa segons sobre quin import s’apliquin (dóna xifres sobre els percentatges de 
reducció del reconeixement en els darrers anys).  Rebat a la Sra. Arnalot allò que ha dit en referència a 
la reducció de capacitat de gestió que representa aquest reconeixement. Valora positivament la 
disminució del reconeixement en termes absoluts en els darrers anys. Sobre les acusacions de 
l’existència d’un trigovern, diu que en aquest Ple intervenen els grups del Govern de forma individual 
com també intervenen de forma separada els grups de l’oposició. Clou dient (i explicant) que les 
coalicions de govern no funcionen com les coalicions de partits i esmenta que en el suposat 
Ajuntament socialista hi ha regidors de tots els grups del Govern.  
 
La Sra. Arnalot respon a la Sra. Mínguez dient que el Govern no rectifica i que ha de ser més previsor 
quan fan els pressupostos; cal fixar-se que gairebé sempre coincideixen les partides on cal reconèixer 
crèdits. És normal i lògic que hi hagi reconeixement, però això no impedeix que calgui ser més 
previsor. L’any passat hi van votar en contra perquè, malgrat la millora l’import total del deute, era prou 
elevat per votar-hi a favor. Es va reconèixer, però, que s’havia millorat. No dubta que es pagui els 
proveïdors, però hi ha algunes queixes i cal donar solucions (explica un cas concret que es va 
resoldre). Cal donar exemple en el compliment dels pagaments als proveïdors. Els  agradaria que l’any 
proper poguessin dir que s’ha produït una millora i que el vot no hagués de ser negatiu.  
 
El Sr. Gavín es remet a l’exposició que ha fet el Sr. Tugues en referència a les qüestions tècniques de 
l’expedient, ja que considera que ha estat prou clar el seu desenvolupament i l’explicació. Hi ha un 
increment important en el volum de factures i en l’import del reconeixement. S’ha empitjorat en 
referència a l’any passat. Li dol especialment el to de la intervenció de la Sra. Mínguez, que creu que 
es deu a una manca d’arguments. Creu que ha volgut mentir i deformar la realitat. Totes les 
administracions fan reconeixements de crèdits, moltes vegades perquè les factures han estat entrades 
al registre sense l‘antelació suficient. Reprova que es faci servir al Ple la provocació i l’atac a altres 
institucions, i més quan altres no ho fan mai. Pregunta si cal recordar que l’Ajuntament de Lleida és 
l’únic deutor a la Diputació per 3,5 milions d’euros; creu que això no és el correcte. No es pot entorpir 
la relació entre institucions, cosa que està pel damunt del debat polític. Suggereix i recomana que en el 
debat polític del Ple es busquin arguments relacionats amb l’Ajuntament i no ataqui altres institucions 
amb arguments i informacions no certes.  
 
La Sra. Mínguez recorda a la Sra. Arnalot que l’oposició pot  presentar esmenes als pressupostos, si 
es considera que el Govern no és prou previsor; en els darrers dos anys el PP no ha presentat cap 
esmena al pressupost corrent (només presenten esmenes al pressupost d’inversions). També comenta 
que amb el mecanisme del “confirming” s’estan pagant les factures entre els 60 i el 90 dies; diu que si 
hi ha proveïdors que tenen problemes que s’adrecin a la regidoria competent. Respon al Sr. Gavín 
dient que no fa cap atac a una altra institució; enlloc es diu quina és la xifra òptima de reconeixement 
de crèdits i únicament es pot comparar en referència a altres administracions; no es pot parlar en 
termes absoluts. Diu que aquesta regidoria potser té poca experiència política, no com el Sr. Gavín, 
però assegura que diu les coses tal com les pensa. Creu que l’expedient és bo, que durant els darrers 
anys s’està fent una bona gestió pressupostària, s’estan complint els objectius fixats i per això el 
Govern si que se sent orgullós.  
 
Clou el debat el Sr. alcalde que diu que aquest expedient de reconeixement de deute representa un 
altre dels indicadors de millora econòmica d’aquest Ajuntament. S’han millorat les ràtios 
d’endeutament, de capacitat creditícia, de liquidació pressupostària i de reconeixement de crèdit. 
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L’evolució és clara. Considera que si en una sèrie de 15 anys, els dos darrers suposen les millors 
posicions amb gran diferència, això suposa que la progressió i la millora sostinguda és evident. No hi 
ha cap regla sobre quin és el reconeixement òptim i per això es fan comparacions amb altres 
institucions (aquestes comparacions es fan habitualment en el Ple, i les fan tots els grups, en 
referència a les ordenances i als impostos). No hi ha veritats absolutes en aquesta matèria, per això la 
millora sostinguda és un element que demostra que les mesures adoptades són estructurals i no 
conjuntures. Valora positivament la gestió financera del Govern municipal.  
 
Es voten en conjunt els tres expedients que s’aproven  amb 14 vots a favor dels grups del PSC, ERC-
EV i ICV-EA, 3 vots en contra del grup del PP i 6 abstencions del grup de CiU.  
 
Punt número  57  Moció del grup municipal del PP relativa al reforçament del compromís amb la 
llibertat d’expressió 
 
El Sr. alcalde dóna el primer torn d’intervenció de presentació de la moció al Sr. Montanya. 
Especialment atenent que en el Junta de Portaveus va quedar clar que la major part dels grups 
estaven d’acord amb la part dispositiva de la moció, però hi havia discrepàncies en allò que fa 
referència a la motivació.  
 
El Sr. Montanya llegeix íntegrament  la part expositiva de la proposta de resolució del seu grup (es 
transcriu el text en la part d’aquesta acta corresponent als acords). Considera que el tres punts simples 
que conté són motivació més que suficient per justificar la part dispositiva que es proposa votar.  
 
El Sr. Pané recorda que ahir es va demanar a la Sra. Arnalot que retirés la moció per considerar-la 
innecessària, inconvenient i incorrecta. Com que s’ha mantingut, el grup d’ICV-EA hi votarà en contra. 
No perquè estiguin en contra de la llibertat d’expressió, ja que no hi ha ningú en el mon democràtic de 
Catalunya que hi estigui en contra. Però la motivació de la resolució comença parlant de l’existència de 
reaccions violentes dirigides a atacar la llibertat d’expressió, amb relació a les caricatures de Mahoma. 
Creu que la gent del poble no s’ha manifestat per atacar la llibertat d’expressió. Quan queien les 
bombes sobre l’Iraq també s’atacava la llibertat d’expressió i algú ho va permetre i impulsar des del 
govern. D’aquella pols ha vingut el fang de després. Creu que aquesta és una moció carregada de 
mala fe, inoportuna. Pregunta si ha passat res a Catalunya, a l’Estat espanyol, a la península Ibérica o 
a Lleida. És també innecessària perquè tots estem profundament compromesos amb la llibertat 
d’expressió. És, també, inconvenient perquè pot produir fractures que no  existeixen. Qualifica la moció 
de molt poc responsable amb la ciutat de  Lleida i amb la seva sociologia (amb la gent de sempre i la 
que acabem d’acollir). Creu que també és una moció incoherent amb l’actitud política del PP, ja que les 
agressions al món islàmic van començar a causa d’una aliança feta per diversos governs (entre ells el 
del PP) per raons estratègiques, econòmiques i ideològiques. Considera que cal elevar a les altres 
instàncies de l’ànima i de la política allò que és cohesió social: l’enteniment entre els uns i els altres i el 
 respecte i la comunió per les creences dels uns i dels altres.   
 
El Sr. Sàez comença la seva intervenció renunciat a fer una anàlisi del darrer recorregut històric per 
veure que aquells que abans menystenien i atacaven la llibertat d’expressió, fan servir ara la mateixa 
llibertat d’expressió que negaven per continuar pervertint aquest concepte. Qualifica aquesta moció de 
perversa. Subscriu íntegrament els arguments exposat abans pel Sr. Pané. Creu que una moció 
d’aquest tipus hauria de preveure l’esforç que han fet algunes comunitats religioses i ideològiques (de 
la ciutat i del país) perquè un tema que causa morts al món no generi aquí cap conflicte. Aquesta 
moció vol atiar el foc. Demana que no es sembri desconfiança entre col·lectius de la nostra comunitat; 
en nom de la llibertat d’expressió no es pot posar sota sospita persones, ciutadans i ciutadanes de 
Lleida. Diu que si es vol atacar el fanatisme religiós facin constar també en la moció que un altre 
fanatisme religiós ha posat una bomba en un teatre de Madrid fa només 48 hores per impedir la 
llibertat d’expressió de Leo Bassi. Cal tractar de la mateixa manera els fets similars. Sobre aquest 
darrer exemple diu que no es pot carregar contra una comunitat amplísima, plena de valors positius, 
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pel fets que uns fanàtics hagin dut a terme. No es poden fer insinuacions pèrfides sobre tot un 
col·lectiu per unes determinades accions. Diu que serà curiós que avui, aquells que han lluitat tota la 
vida per la llibertat d’expressió des de llocs molts diferents,  votaran en contra d’aquesta moció. Aquest 
vot ho serà perquè la moció no persegueix defensar la llibertat d’expressió, sinó perquè persegueix la 
criminalització d’un col·lectiu.  
 
 
El Sr. Gavín manifesta que el seu grup també era partidari  que una moció com aquesta no es debatés 
en el Ple, no pel fons ( que hi podem estar molt d’acord), sinó especialment pel moment i perquè es 
temien que el debat s’orientaria tal  com s’està orientant en aquests moments. Els uns critiquen la 
intolerància dels altres i defensen les llibertats d‘uns i els altres atacant els excessos de la llibertat 
d’expressió d’uns i la intolerància dels altres. D’aquest debat no en pot sortir gairebé res de bo. Creu 
que si s’ha de debatre sobre determinats valors (la llibertat d’expressió, la tolerància, el respecte a la 
igualtat de la dona o la separació entre l’església i l’estat), aquest debat s’ha de produir sense que 
ningú s’encastelli en la defensa d’uns intolerants respecte a altres intolerants. Per aquest motiu, el grup 
de CiU s’abstindrà de votar en aquesta moció. Creu que no és el moment més propici, ni el to amb  
què es planteja el debat és la medicina perquè determinades coses que tots condemnem no es tornin 
a produir.  
 
El Sr. Alonso també manifesta que el seu grup es va sumar a la petició a la Junta de Portaveus de 
retirar la moció de l’orde del dia, perquè és innecessària i inoportuna. Pel tema de fons i pel moment en 
què es presenta. Qualifica la moció de “moció – trampa”. Si només s’haguessin llegit els acords no 
s’hauria entès tot el procés del debat. Si s’hagués enviat la part dispositiva de l’acord a les 
administracions i als òrgans que esmenta el segon punt de la moció, no s’hauria entès: a defensar  la 
llibertat d’expressió tots hi estem d’acord. També considera que és incongruent amb la declaració 
solemne que va fer la portaveu del grup del PP en aquest mateix Ple, dient que mai més presentaria o 
defensaria mocions que no tinguessin a veure amb assumptes d’interès municipal i que afectessin al 
terme municipal de Lleida.  El tema és perillós, perquè cal defensar el respecte a la llibertat 
d’expressió, però també el respecte a la llibertat de cultes (ser respectuós amb totes les confessions i 
religions que hi ha a la nostra societat). La llibertat d’expressió està directament relacionada amb el 
respecte, la tolerància i la dignitat.  Continua creient que el posicionament més correcte seria retirar 
aquesta moció. No hi ha cap necessitat de discutir aquest tema en la forma proposada, ja que el 
col·lectiu islàmic de les nostres terres ha tingut un comportament totalment respectuós en aquesta 
polèmica i no s’ha produït cap situació de violència. Considera que la moció hauria de quedar sobre la 
taula per respecte a aquestes persones que professen altres creences religioses.  
 
El Sr. Montanya té la sensació que els grups no s’han llegit el text de la moció amb la suficient 
atenció. Respon al Sr. Pané dient-li que sent que continuï veient el món a través de l’estret prima de la 
guerra d’Iraq; espera que algun dia s’obri aquest estret prisma. En cap cas el seu grup intenta 
criminalitzar cap col·lectiu. Creu que no està motivat que els grups s’escandalitzin: només és una 
moció per defensar  la llibertat d’expressió. Defensa la seva oportunitat i diu que la presentaran tantes 
vegades com convingui. La moció defensa la llibertat d’expressió com un concepte i un valor de 
caràcter universal; sembla paradògic que davant una moció que defensa la llibertat d’expressar-se 
se’ls  digui (al seu grup) que callin, que no emetin cap opinió. Es qualifica d’inoportuna, 
d’inconvenient... Creu que cal ser valents i defensar els valors en què  creiem. La voluntat de la moció 
és portar a la Paeria el que és actualitat al carrer, com és el debat al voltant d’aquest valor universal. 
Tothom se’n fa ressò d’aquesta qüestió en els darrers mesos; la Paeria ha de connectar amb la realitat 
social i amb les preocupacions dels lleidatans i, per tant, s’ha de pronunciar. Podria haver fet un buidat 
de premsa, d’escrits, de discursos, de llibres, etc., fets en defensa d’un dret tant preuat com la llibertat 
d’expressió, per tal d’il·lustrar la seva intervenció.  Només pretenen reforçar un valor en el qual creuen, 
com també creuen en l’estima i en la pau. Votaran amb orgull en defensa de la llibertat; compartint la 
primera ( i recent) declaració conjunta signada pels ministres d’afers estrangers de la UE que defensa 
la llibertat de premsa (l’explica i el llegeix parcialment). Diu que la seva moció és innòcua i transparent, 
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senzilla i respectuosa amb les persones. Torna a llegir l’exposició de motius i la part dispositiva de la 
moció. Manté la moció, hi votaran a favor i agraeix, també, l’abstenció del grup de CiU.  
 
El Sr. Pané diu que no és pas cert que la ciutat estigui preocupada per aquest tema. Les 
preocupacions de la ciutat són ara altres (n’esmenta diversos exemples). La ciutat viu i conviu 
pacíficament, de forma molt cohesionada. Demana que rectifiquin, ja que rectificar és una actitud de 
savis, tot i que costi. Si volen fer una moció sobre la pau, i pensen que la pau és el camí, comencen a 
ser més savis.   
 
El Sr. Sàez diu al Sr. Montanya que mai no ha volgut criminalitzar el seu grup, sinó que els  ha acusat 
de criminalitzar un col·lectiu. Els  demana que siguin valents i defensin allò en què creuen realment; 
que diguin les coses tal com les pensen. Pregunta si presentarà al Senat aquesta moció l’ex-ministre 
que censurava la premsa, Sr. Manuel Fraga.  
 
El Sr. Gavín diu que havia pres tot un seguit de notes per intentar aportar algunes reflexions en un 
debat que ja preveia que no s’orientava bé. Les intervencions del segon torn encara confirmen més 
que ni per la forma ni pel moment, en aquest debat, no val la pena aportar-hi massa coses. S’està fent 
servir la defensa de la llibertat d’expressió per atacar-se entre els grups, a veure qui és el que més 
defensa aquest dret. Creu que s’està adoptant una actitud  de condescendència o de paternalisme 
amb relació a uns o altres col·lectius. El tema és massa important perquè es pugui frivolitzar com ara 
s’està fent, amb un atac partidista molt clar cap a personalitats significatives d’un o altre partit. El fons 
d’aquest debat sí que és un tema que preocupa, i molt, als ciutadans que analitzen la realitat de la 
nostra societat. El debat és més ampli: sobre al separació església – estat, la concepció de la societat i 
de la vida pública, la llibertat i la tolerància, i sobre quin marge es dóna als intolerants. Diu que en 
aquests debats, els bàndols no són la tendència del seu grup. Reitera que hi ha paternalisme i 
condescendència respecte als excessos d’uns determinats radicals i intransigents que el seu grup no 
comparteix.  Com que no es pot aprofundir en aquest debat, pensa que la posició de l’abstenció és 
suficient.  
 
El Sr. Alonso manifesta la seva satisfacció perquè el grup del PP cregui ara en la pau, ja que quan 
governaven a l’Estat el seu posicionament no era tan clar. És lògic que els ministres d’afers exteriors 
de la UE es manifestin sobre un problema que afecta  un país de la pròpia UE; és la seva obligació. 
Que això ho hagi de fer el Ple d’una ciutat com la nostra és realment més dubtós. Moltes vegades, 
històricament s’han fet servir l’ús dels drets constitucionals democràtics per pervertir la democràcia. No 
es pot defensar la llibertat d’expressió per atacar la llibertat de culte. Lamenta el posicionament i la 
darrera intervenció del grup de CiU. En aquestes qüestions no es pot estar per sobre del bé i del mal; 
en aquestes qüestions cal mullar-se. Es van manifestar clarament (equivocant-se segons el criteri del 
Sr. Alonso) en la polèmica de la mesquita de Lleida, en demanar-ne el  tancament. Demana que es 
mullin ara. Continua considerant que la moció és inoportuna i per això hi votaran en contra.  
 
El Sr. Montanya creu que el Govern tripartit s’està començant a crispar. El seu grup no ha parlat de 
religió, de creences religioses, de la guerra d’Iraq, del Sr. Fraga Iribarne o de mesquites. Senzillament 
parlaven de la llibertat d’expressió com un dels valors més preuats de la nostra societat, res més que 
això. Creu que el Govern està desviant i pervertint la moció de forma intencionada. Demana que es 
tornin a llegir la moció. Reitera que és una moció innòcua, transparent, que la podia haver escrit un 
nen, amb una visió de la pau més clara que la de les persones grans.   
 
Clou el debat el Sr. alcalde dient que vol que quedi molt clar que es vota el conjunt de la moció: 
l’exposició de motius i la resolució. Creu que és molt clar que tots els membres d’aquesta corporació 
estan a favor de la llibertat d’expressió i per la convivència pacifica de les diferents ideologies.  
 
Es rebutja la moció amb 3 vots a favor del grup del PP, 14 vots en contra dels grups del PRSC, ERC-
EV i ICV-EA i 6 abstencions del grup de CiU.  
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PRECS I PREGUNTES 
 
 
La Sra. Marta Alòs diu “Com a resposta a la manifestació que es va celebrar a la rambla d’Aragó en 
contra de la ubicació de les instal·lacions de l‘operadora Telefònica d’Espanya, SA, el paer en cap va 
declarar públicament que aquestes instal·lacions complien totes les normatives i demanava als veïns 
que reconsideressin la seva posició (el dia 20 de febrer). Sobre la base d’aquestes declaracions, el 
grup de CiU formula les preguntes següents: 

• Com és que en una zona declarada pel PGL per a usos d’equipament comunitari estan 
ubicades unes instal·lacions que el mateix PGL indica que l’emplaçament correcte ha d’estar 
en una zona d’ús logístic?  

• Una zona d’ús d’equipament comunitari pot comprendre set funcions: educatiu, 
sanitarioassistencial, sociocultural, esportiu, publicoadministratiu, religiós i serveis funeraris i 
veterinaris públics. Ens podria dir en quina d’aquestes funcions es pot incloure el servei de 
telecomunicacions? 

• L’ordenança municipal per a la instal·lació i el funcionament d’instal·lacions de 
radiocomunicació estableix que aquestes instal·lacions hauran de mantenir una distància 
d’almenys 30 metres respecte d’un edifici protegit o element catalogat. Com és que el paer en 
cap afirma que aquestes instal·lacions compleixen totes les normatives si, tot just al seu 
costat, hi ha el conjunt de tres edificis modernistes (de Morera i Gatell) coneguts com a Cases 
Noves o de Balasch, catalogat com a element històric, artístic i arquitectònic?  

 
El Sr. alcalde diu que ara contestarà d’una forma absolutament general, remetrà la seva pregunta a 
Urbanisme perquè li puguin aportar les dades i la documentació necessària amb les autoritzacions 
corresponents. En primer lloc diu, que aquesta antena  compleix la normativa vigent en el moment en 
què ha estat demanat aquest projecte; està verificat amb relació a tota la normativa d’aquest tipus 
d’equipaments. No es poden fer exercicis d’anacronisme i en el moment en què aquesta antena 
demana autorització està complint la normativa. En segon lloc, la situació de la nova antena respon a 
unes negociacions, dures, fetes amb la companyia Telefònica, a la qual es va demanar  (malgrat que 
l’antena anterior complia les condicions) canviar-la per les molèsties que ocasionava, segons les 
condicions plantejades pels veïns, als quals vàrem escoltar i vàrem donar la raó, i és per aquest motiu 
que es va negociar la nova antena. Les queixes dels veïns se centraven en l’equipament addicional 
que comportava una antena de les característiques de l’anterior, amb equips que produïen vibracions i 
sorolls. Es va negociar que, malgrat que es complia la normativa, es canviés per un tipus nou d’antena. 
Explica la resta del procés. Des del punt de vista d’emissió radioelèctrica, la normativa de la 
Generalitat preveu un màxim d’emissió a una distància de 100 metres (aproximadament) de 27 
volts/metre i aquesta no supera els 1,5 volts/metre. La resposta exacta a cadascuna de les tres 
preguntes les trametran des d’Urbanisme.  
 
La Sra. Alós diu que el seu grup en cap moment ha preguntat per l’antena, ni s’ha parlat de les 
emissions, ni de la seva incidència ambiental, ni dels sorolls. Les preguntes fan referència al Pla 
general i la instal·lació de l‘operadora Telefònica. En cap moment s’ha parlat del tema de l’antena.  
 
El Sr. alcalde diu que en referència al conjunt de la instal·lació que té la companyia Telefònica, la 
resposta és clara: està complint la normativa del Pla general. Ha parlat també de l’antena perquè vol 
generar la necessària i legítima tranquil·litat als veïns de la zona, i les explicacions són necessàries 
perquè en aquestes qüestions creen inquietud.  
 
El Sr. Gavín explica la situació de la Cooperativa Agrícola Pràctica, de la qual destaca la seva 
importància pel seu caràcter cooperatiu, per tenir 1.800 socis, perquè  dóna serveis a una part molt 
important de l’horta i de pobles de l’entorn de la ciutat de Lleida i és una cooperativa centenària i 
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emblemàtica a la ciutat i a l’horta.  Aquest caràcter especial i emblemàtic ve motivat també perquè ens 
ha portat als nostres dies tradicions i festes entranyables de la ciutat a través de la seva important 
acció social i cultural. Sobre les dificultats de la Cooperativa, fa molts anys que se’n parla, però ara 
s’està en un procés de concurs i s’han esgotat algunes expectatives de trobar alguna solució, algun 
ajut o alguna actuació que permetés la continuïtat de la Cooperativa i la salvació de l’entitat com a tal. 
Aquestes expectatives no es veuen realitzades i s’està en la fase final del concurs.  
Pregunta, què pensa fer el Govern municipal per ajudar a salvar la Cooperativa Agrícola Pràctica.  
 
El Sr. alcalde diu que no sabia que la pregunta anunciada fos en referència a aquest àmbit, per la qual 
cosa no ha pogut demanar informació addicional sobre la qüestió. Manifesta que aprecia  la 
Cooperativa Agrícola Pràctica, que passa pels problemes que han passat altres entitats i altres 
cooperatives d’aquest sector. Les dificultats tenen el seu origen  quan, en un moment determinat, 
prestaven uns serveis econòmics i de vendes en els quals actualment no poden competir amb els 
grans operadors del sector. Quan es donen aquestes circumstàncies és necessari un procés de 
reconversió. Si parléssim d’una empresa normal, l’interès de l’Administració seria  defensar i  protegir 
els llocs de treball. Quan aquesta empresa és una cooperativa arrelada a la ciutat, hi ha una especial 
sensibilitat i, a més, ens preocupa el  concepte cooperatiu mateix i l’entitat com a tal.  
Diu que ha parlat en diverses ocasions amb la Direcció de la cooperativa (n’explica diversos detalls). 
És públic que en algun moment s’han plantejat la venda d’actius immobiliaris com a forma de resoldre 
la problemàtica; des de l’Ajuntament s’ha parlat també d’aquest tema. Ells ja saben que si des de 
l’Ajuntament pogués haver-hi interès per comprar algun actiu immobiliari de la Cooperativa hi hauria un 
especial interès a treballar-ho per ajudar en aquesta solució. Però, ni l’Ajuntament ni els OA o les 
empreses municipals  poden, sense més ni més, adquirir una propietat per l‘única raó de resoldre el 
problema financer d’una cooperativa; hi ha d’haver un interès social, ja que s’estan administrant fons 
públics. Aquest tema s’ha estudiat i, fins al dia d’avui, no ha aparegut l’interès possible de ciutat que en 
justifiqués la compra. La cooperativa ha de seguir amb el seu procés de reconversió i compta amb el 
suport de l’Ajuntament. Si apareixen alternatives viables i socialment acceptables de participació 
municipal per adquirir actius, no cal dubtar que es faria. Segur que la Cooperativa també s’ha adreçat 
al conjunt de les administracions públiques per buscar aquesta col·laboració. La Cooperativa ha de 
liderar el procés i l’Ajuntament donar suport quan això sigui possible.  
 
El Sr. Gavín diu que de l’explicació del Sr. alcalde no es desprèn  ni les concrecions ni la contundència 
suficient perquè pugui creure que realment faran alguna cosa per salvar aquesta situació. A part de 
comentaris sentimentals i una explicació general que s’ha sentit reiteradament des de fa mesos, el 
temps s’acaba i el Govern no pren cap decisió d’una vegada per totes (igual que en altres temes). El 
temps s’esgota i les oportunitats desapareixen. El grup de CiU no veuria gens malament que la 
possibilitat de comprar actius immobiliaris (del qual es parla com una cosa de futur o en estudi) es faci. 
Esmenta com a exemple que es va comprar Gardeny fa 10 anys, encara que se sabia que tenia unes 
limitacions de construcció, i semblava clar que era una inversió de futur. Les instal·lacions de la 
Cooperativa Agrícola Pràctica estan ubicades en una situació estratègica per a la ciutat, al costat de la 
carretera de la Vall d’Aran i de la futura avinguda de Pinyana. És fàcil veure una opció estratègica per 
poder situar-hi equipaments o desenvolupar-hi activitats. Demana que, si de debò hi ha interès de fer-
ho,  es prenguin decisions ja,  llavors mateix i que comptaran amb el suport de CiU.  
 
El Sr. alcalde diu que ha quedat clar el tema i per on es poden orientar les solucions. El procés  l’han 
de liderar els qui han agafat recentment la responsabilitat de la direcció de la Cooperativa. Plantejar 
operacions immobiliàries en un àmbit polític i públic com és el Ple, és complicat i delicat i té una 
capacitat d’influència sobre els preus. Les operacions immobiliàries s’han de debatre en l’àmbit dels 
compradors i dels venedors i no de forma pública; desprès, en el cas d’entitats públiques com 
nosaltres, òbviament es demanaran les autoritzacions necessàries. Agraeix la proposta del grup de 
CiU. Com que la Cooperativa actua en un àmbit territorial, l’Alcaldia s’adreçarà a la resta 
d’administracions públiques que operen sobre el territori per plantejar la possibilitat de vincular-se i 
treballar en la recerca d’una solució per la via immobiliària o altra que pugui servir per solucionar el 
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problema financer de la Cooperativa, que és allò que tots desitgem.  
 
 

 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


